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(1) Disclaimer: 

Realtek Semiconductor Corp. (“Realtek”) reference designs for WLAN products are solely designed for Customers 
(“Customer(s)”) to use in the development of systems that incorporate Realtek products. Realtek’s reference designs are 
provided “as is” without any warranties of any kind, and for reference only, Customers remain responsible for the systems 
that they design, test, and evaluate. Realtek may make improvements and/or changes to this reference designs at any 
time and at its sole discretion. With respect to the document, software, information, materials, services, and any 
improvements and/or changes thereto provided by Realtek, Realtek disclaims all warranties, whether express, implied or 
otherwise, including, without limitation, implied warranties of merchantability or fitness for a particular purpose, and non-
infringement. 
 

(2) Important Notice for Realtek Reference Designs: 

Realtek’s reference designs are solely intended to assist Customers who are developing systems that incorporate Realtek 
products. While Realtek does update this information periodically, please contact Realtek for the latest updated reference 
designs. Realtek reserves the right to make corrections, enhancements, improvements and other changes to Realtek 
reference designs and other items. 
 
Realtek's provision of reference designs and any other technical, applications or design advice, simulations, quality 
characterization, reliability data or other information or services does not expand or otherwise alter Realtek's applicable 
published warranties or warranty disclaimers for Realtek products, and no additional obligations or liabilities arise from 
Realtek providing such Realtek reference designs or other items. 
 
Customer understands and agrees that Customer remains responsible for using its independent analysis, evaluation and 
judgment in designing Customer's systems and products, and has full and exclusive responsibility to assure the safety of its 
products and compliance of its products (and of all Realtek products used in or for such Customer's products) with all 
applicable regulations, laws and other applicable requirements. Customer represents that, with respect to its applications, 
it has all the necessary expertise to create and implement safeguards that (1) anticipate dangerous consequences of 
failures, (2) monitor failures and their consequences, and (3) lessen the likelihood of failures that might cause harm and 
take appropriate actions. Customer agrees that prior to using or distributing any systems that include Realtek's reference 
designs, Customer will thoroughly test such systems and the functionality of such Realtek products used in such systems. 
Customer may not use any Realtek's reference designs in life-critical medical equipment unless authorized officers of the 
parties have executed a special contract specifically governing such use. Life-critical medical equipment is medical 
equipment where failure of such equipment would cause serious bodily injury or death. Such equipment includes, without 
limitation, all medical devices identified by the U.S. FDA as Class III devices and equivalent classifications outside the U.S. 
 
Customers are authorized to use, copy and modify any individual Realtek’s reference designs only in connection with the 
development of end products that include the Realtek’s products. However, no other license, express or implied, by 
estoppel or otherwise to any other Realtek’s intellectual property right, and no license to any technology or intellectual 
property right of Relatek or any third party is granted herein, including but not limited to any patent right, copyright, mask 
work right, or other intellectual property right relating to any combination, machine, or process in which Realtek products, 
reference designs or services are used. Information published by Realtek regarding third party products or services does 
not constitute a license to use such products or services, or a warranty or endorsement thereof. Use of the Realtek’s 
reference designs or other items may require a license from a third party under the patents or other intellectual property 
of the third party, or a license from Realtek under the patents or other intellectual property of Realtek. 
 
Realtek's reference designs and other items described above are provided "as is" and with all faults. Realtek disclaims all 
other warranties or representations, express or implied, regarding the Realtek reference designs or use of the Realtek, 
including but not limited to accuracy or completeness, title, any epidemic failure warranty and implied warranties of 
merchantability, fitness for a particular purpose, and non-infringement of any third party intellectual property rights. 
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Realtek shall not be liable for and shall not defend or indemnify Customers against any claim, including but not limited to 
any infringement claim that relates to or is based on any combination of products as described in Realtek's reference 
designs or otherwise. In no event shall Realtek be liable for any actual, direct, special, collateral, indirect, punitive, 
incidental, consequential or exemplary damages in connection with or arising out of Realtek’s reference designs or use of 
Realtek’s reference designs, and regardless of whether Realtek has been advised of the possibility of such damages. 
 
Customers will fully indemnify Realtek and its representatives against any damages, costs, losses, and/or liabilities arising 
out of Customer's non-compliance with the terms and provisions of this Notice. 
 

瑞昱半导体（Realtek）公司（下称“Realtek”）提供的软件与硬件开发工具包（SDK & HDK）以及开发板

（EVB）尝试提供一个简易的系统开发工具包（下称“参考设计”），旨在帮助开发包含 Realtek 产品的客户能够

使用这些套件开发其系统或终端产品。Realtek 会定期更新相关信息，请客户在开发前先与 Realtek 确认是否为最

新版。Realtek 保留对此参考设计或其他产品或服务进行更正、增强、改进以及其他更改的权利。 

 

Realtek 提供 WLAN 相关设计或任何其他技术、应用或设计建议、仿真、质量特性、可靠性数据或其他信息或服务

的行为并不会扩展或以其他方式更改 Realtek 针对 Realtek 产品发布的适用的担保或担保免责声明，Realtek 提供

此相关参考设计或其他产品或服务不会产生任何额外的义务或责任。 

 

客户应理解并同意，设计人员仍要对设计其系统和产品时运用的独立分析、评估和判断负责，同时全权负责保证

其产品的安全性以及其产品符合所有适用的法律法规以及其他适用的要求。客户应对其应用具备创建和实施相关

防护措施所需的所有专业知识，能够（1）预见故障的危险后果，（2）监视故障及其后果，以及（3）降低可能引

发危害的故障几率并采取适当的措施。客户应同意，在使用或分发包含 Realtek 产品的任何系统之前，客户应对此

类系统进行全面测试，并按此类 Realtek 产品在此类系统中的预期用途对 Realtek 产品的功能进行全面测试。设计

人员不可将任何 Realtek 产品用于关乎性命的医疗设备，除非已由各方获得授权的管理人员签署专门的合同对此类

应用专门作出规定。关乎性命的医疗设备是指出现故障时会导致严重身体伤害或死亡的医疗设备（例如生命保障

设备、心脏起搏器、心脏除颤器、人工心脏泵、神经刺激器以及植入设备）。此类设备包括但不限于美国食品药

品管理局认定为 III 类设备以及美国境外等效分类的所有医疗设备。 

 

客户仅有权使用、复制或修改任何与此参考设计指定的 Realtek 产品的终端产品开发相关的产品。然而，不会明示

或暗示地或以其他任何方式授予其他任何 Realtek 知识产权的许可，也不会授予 Realtek 或其他任何第三方任何技

术或知识产权的许可，包括但不限于任何专利权、版权、屏蔽作品权或与使用 Realtek 产品或服务的任何组合设

备、机器或流程相关的其他知识产权。Realtek 所发布的与第三方产品或服务有关的信息不能构成使用此类产品或

服务的许可或与其相关的保证或认可。使用 Realtek 参考设计或上述的其他产品或服务可能需要获得第三方专利权

或其他知识产权的许可，或 Realtek 的专利权或 Realtek 其他知识产权的许可。 

 

Realtek 参考设计及上述的其他产品或服务均按“原样”在“包括所有缺陷”的前提下提供。对于 Realtek 参考设

计的使用，Realtek 拒绝作出任何明示或暗示的担保或保证，包括但不限于对准确性或完整性、所有权、任何常见

故障担保以及适销性的任何暗示担保、对特定用途的适用性以及不侵犯任何第三方的知识产权进行保证。 

 

对于任何索赔，包括但不限于任何关于 Realtek 参考设计中所述产品的任何组合或基于此组合的侵权索赔，

Realtek 不应承担任何责任，也不应为客户提供赔偿。对于使用 Realtek 参考设计而造成的任何实际、直接、特

殊、附带、间接、惩罚性、偶发、从属或惩戒性损害，不管 Realtek 是否获悉可能会产生上述损害，Realtek 概不

负责。 

 

对于因客户不遵从本声明所述条款和内容导致的任何损害、成本、损失和/或债务，客户应承担全部责任，Realtek

及其代表不承担任何责任。 


